



四川省6地区小型动物及体表寄生虫种群生态调查与分析

魏磊^{1,2}, 王新卫^{2,3}, 王承民², 何宏轩²

1 亳州高等师范专科学校理化系, 安徽亳州236800;

2 中国科学院动物研究所动物生态和保护生物学院重点实验室, 国家野生动物疫病研究中心, 北京100101;

3 河南农业大学畜牧工程学院

Study on ecology of small mammals and their ectoparasites in six areas of Sichuan province, China

WEI Lei^{1,2}, WANG Xin-wei^{2,3}, WANG Cheng-min², HE Hong-xuan²

1 Department of Physics and Chemistry, Bozhou Teachers College, Bozhou 236800, Anhui Province, China;

2 National Research Center for Wildlife Born Diseases, Key Laboratory of Animal Ecology and Conservation Biology, Institute of Zoology, Chinese Academy of Sciences, Beijing 100101, China;

3 College of Animal Husbandry and Veterinary, Henan Agricultural University

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

版权所有 © 《中国媒介生物学及控制杂志》编辑部

地址: 北京昌平流字五号 电话: 010-58900731 Email: bingmei@icdc.cn

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn

京ICP备11024750号-10